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i samarbetet med Samorg Stockholm 

 

Tack allesammans för ert engagemang. Jag Katrin Wicén har tagit mig friheten at kommentera era 
kloka inlägg, hoppas ingen tar illa vid sig. Jag är nöjd med ert gensvar, jag trivs med at sammanställa 
synpunkter och reflek�oner samt följa processer. Vi bör återkomma med et grupparbete framöver 
där vi följer upp vad/om det hänt något väsentligt. 

TACK! 

 

Beträffande förväntningar 

Fler äldre i Stadsdelsnämnderna 

Bli hörda i pensionärsrådet 

Tas på allvar 

Välkomna �ll olika ak�viteter 

Kommentar: Vik�gt at vi syns, kommenterar vad som behöver göras för oss äldre samt at det är 
intressant at vara med i påverkansprocessen. 

Bidra �ll at förbätra pensionärernas levnadsvillkor på Kungsholmen 

Bra samarbete med stadsdelen, tjänstemännen i Kungsholmen samt samsyn, om det mesta. Lyssnar. 
Bra samarbete med SPF. 

Kommentar: Vikten av kommunika�on, lyssna samt agera, et framgångskoncept 

Inte glömma äldreperspek�vet vid bland annat nybyggna�on. 

Vi bör vara med vid byggplanering. 

Kommentar: Alldeles rik�gt, både beträffande lägenheterna, läget samt utomhusområden. 

Vik�gt säta press på stadsdelen och byggandet av seniorbostäder. 

Kommentar: Jag gör den bedömningen at det vill vi alla som kämpar med äldrefrågor. 

Inom hemtjänst, ta hänsyn �ll individens och anhörigas önskemål: 

Kommentar: Oerhört vik�gt, många äldre vågar inte rik�gt säga ifrån, är min erfarenhet. Vik�gt at 
anhöriga ställer krav. 

Förhindra ensamhet, bland annat genom hemtjänsten, som skall får fler direk�v om hjälp av 
barnbarnen. (Ändring av fram�den). 

Kommentar: Oerhört vik�g fråga. 

Har påpekat äldreperspek�vet många gånger men har inte fåt något rik�gt besked. 

Kommentar: ge inte upp, tålamod är en dygd!!! 



Vägbanor/gångvägar/trotoarer 

Plogning katastrof och ingen samordning mellan gång/park och vägplogning 

Prioritera gångbanor/parkvägar. Gångvägar/trotoarer o�a övervuxna mm 

Kan ej användas av rullatorer och rullstolar 

Hissar och rulltrappor skall fungera 

Kommentar: här finns det mycket at önska, vad kostar et benbrot??? I lidande och pengar 

 

Södermalms stadsdelsnämnd poli�ker har bjudit in SPR �ll diskussioner om budget för 2025 när det 
gäller äldreomsorgen i Södermalms stadsdel. Deta för at vi �digt skall komma in i budgetprocessen. 

Kommentar: Et bra exempel på vikten av en konstruk�v dialog med poli�ker samt et vik�gt 
agerande från Södermalms stadsdelsnämnd at komma in för at påverka en sådan vik�g sak som 
budget. 

Vad som hänt i SPR 

Hemtjänsten:  

-flest privata hemtjänster, kommunala fungerar bra, språket for�arande dåligt, resursteam inom 
hemtjänsten 

Kommentar: Språkkunskaperna är vik�gt arbeta vidare med, vik�gt för både personal, anhöriga och 
de som är i behov av vår omsorg 

PLUS: Staden har get mer pengar �ll äldrevården, höjda anslag har gjorts 

SPR Södermalm, 2022 begärde vi ut ALLA avslag för vård och omsorgsboende. Södermalm hade 92 
avslag,22%, s�cker ut. Vi träffade biståndshandläggarna som fick förklara sig. Vi ska nu begära ut alla 
avslag för 2023- för at se om förbätring sket. 

Kommentar: Vilket engagemang, vik�g uppgi� ni har framför er. 

 

 

 


